



Dr. Daniel Larcher



Attorney at Law

Lawyer Profile

Dr. Daniel Larcher was admitted to the bar in 2010 and is based in Vienna, Austria. He specializes in commercial law and public commercial law, with a focus on healthcare, contracts, and distribution. He is the author of numerous publications in his areas of expertise and gives lectures, workshops and training courses.

Contact

Phone

+43 664 20 46 042

Email

daniel.larcher@larcherlaw.at

Website

www.larcherlaw.at

Address

Klosterneuburger Strasse 59/2/9
1200 Vienna, Austria

Admission

- Bar Association Austria (2010)
registered Attorney at Law

Education

- University of Vienna (Dr. iur.,) (2006)
- University of Vienna (Mag. iur.) (2002)
- University of Vienna (Psychology)

Law Firms

- LarcherLaw (2022) (Founder)
- Baker McKenzie Rechtsanwälte LLP & Co KG (2010) (Attorney at Law)
- Kerres und Diwok Rechtsanwälte GmbH (2005) (Junior Associate)
- Lattenmayer, Luks & Enzinger Rechtsanwälte GmbH (2002) (Legal Intern)

Languages

- English
- German
- French

Representative Matters

- Advised insurance and subsidiary groups on genetic testing and IVD-test distribution
- Advised and represented governmental companies on launch of patient vaccination apps
- Advised and represented US hotel chain on building contracts
- Advised Spanish shoe and fashion manufacturer on leases and distribution
- Advised and represented a global surgical robotics manufacturer in procurement procedures and during reorganization
- Advised start-up pharma company with regard to product launches and establishments
- Advised an US-based technology group on sale of toxins and radiation device departments
- Advised Austrian agency and states on software and medtech laws
- Speaker and advisor at HCP- and industry associations
- Advised German sports car group on charging infrastructure laws

Hobbies



Writing



Classical



Cosmology



History



Painting



Dr. Daniel Larcher



Rechtsanwalt

Juristenprofil

Dr. Daniel Larcher ist seit 2010 als Rechtsanwalt zugelassen und praktiziert mit Sitz in Wien. Er ist spezialisiert auf Unternehmens- und öffentliches Wirtschaftsrecht mit Schwerpunkten im Gesundheits-, Vertrags- und Vertriebsrecht. Er ist Autor zahlreicher Publikationen in seinen Fachgebieten und hält hierzu Vorträge, Workshops und Schulungen.

Kontakt

Telefon

+43 664 20 46 042

Email

daniel.larcher@larcherlaw.at

Website

www.larcherlaw.at

Adresse

Klosterneuburger Strasse 59/2/9
1200 Vienna, Austria

Zulassung

- Rechtsanwaltskammer (2010)
eingetragener Rechtsanwalt

Ausbildung

- Universität Wien (Dr. iur.) (2006)
- Universität Wien (Mag. iur.) (2002)
- Universität Wien (Psychologie)

Rechtsanwaltskanzleien

- LarcherLaw (2022) (Gründer)
- Baker McKenzie Rechtsanwälte LLP & Co KG (2010) (Rechtsanwalt)
- Kerres und Diwak Rechtsanwälte GmbH (2005) (Rechtsanwaltsanwärter)
- Lattenmayer, Luks & Enzinger Rechtsanwälte GmbH (2002) (Praktikant)

Sprachen

- Englisch
- Deutsch
- Französisch

Repräsentative Mandate

- Beratung einer großen Versicherungsgruppe zum Vertrieb von Gentests und IVD-Tests
- Beratung und Vertretung staatlicher Unternehmen bei der Einführung und Prüfung von Impf-Apps
- Beratung und Vertretung einer US Hotelkette bei Bauverträgen
- Beratung eines spanischen Schuh- und Modeherstellers bei Mietverträgen und Vertrieb
- Beratung und Vertretung eines globalen Herstellers von Robotikprodukten in Vergabeverfahren und bei Umgründung
- Beratung eines neu gegründeten Pharmaunternehmens zu Produkteinführungen und Niederlassungen
- Beratung eines US-Technologiekonzerns bei der Veräußerung von Abteilungen für Toxine und Strahlenschutzgeräte
- Beratung einer Behörde und Bundesländer zu Medizintechnikherstellungs- und Betreiberpflichten
- Referent und Berater bei HCP- und Industrieverbänden
- Beratung eines deutschen Sportwagenkonzerns zum Ladeinfrastrukturrecht

Hobbies



Schreiben



Klassik



Kosmologie



Geschichte



Malen